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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Mennyi is az annyi?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benydjtani
Magyar Bálíni oktatási miniszterhez . A kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

A 2004 . évi költségvetés soraiból sajnos - hasonlóan a 2003 . évihez - nem derül ki az, hogy a
felsőoktatás fejezetén belül az egyes intézmények tényleges költségvetési főösszege hogyan is
alakul .

Kérem, szíveskedjék részletezni, hogy a hazai felsőoktatási intézmények külön-külön
mekkora összegből gazdálkodhatnak a következő esztendőben, s egyúttal kérem, küldjön
kimutatást arról, hogy az idén hogyan alakultak ezek a tételek, beleértve a nyári pénzelvonás
hatásait is .

Tisztelettel várom válaszát .
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Írásbeli kérdés

Budapest, 2003 . december 15 . 2003 DEC 1 7.

Dr. Pósán László
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